
Z Á P I S N I C A 
 zo  zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu 

dňa 17.10.2018 
 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Martin Nebesník, oboznámil členov   
s programom zasadnutia: 
1. Informácia o stave naplnenosti škôl a školských zariadení podľa štatistických výkazov – 
EDU zber  
2. Informácia o činnosti Športového klubu Zemplín džudo 
3. Informatívna správa o činnosti Športového klubu 1.BK 
4. Informatívna správa o činnosti HK Mládež  
5. Rôzne         
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie  
 
 

R o k o v a n i e 
 

1. Informáciu o stave naplnenosti škôl a školských zariadení podľa štatistických výkazov – 
EDUzber predniesla vedúca OŠaŠp Ing. Katarína Poláková. Odbor školstva a športu k 15. 
septembru zozbiera od škôl materských, základných a základnej umeleckej školy 
a súkromných škôl na území mesta príslušné výkazy so stavom detí a žiakov pre nový školský 
rok a odovzdáva ich Okresnému úradu Odboru školstva v Košiciach. Tieto počty slúžia ako 
podklad pre finančné prostriedky , ktoré budú pridelené školám v tomto školskom roku. 
V tomto šk. roku sa uskutočnilo prepojenie RISu (regionálny informačný systém) a MŠVVaŠ SR. 
Takže školy najprv vložili údaje o žiakoch a zamestnancoch  do RISu a tak pracovali s ďalšími 
výkazmi. 
V materských školách máme 896 detí, z toho predškolákov 288. V CMŠ 167 detí a 52 
predškolákov. V základných školách je 4108 žiakov v 189 triedach. Odklad v 1.roč. má 34 detí. 
V tomto školskom roku má povolenie pre štúdium v zahraničí 209 žiakov. V školských kluboch 
pri ZŠ je zapísaných 1414 žiakov v 50 oddeleniach. V CVČ pracuje 1109 žiakov. V súkromných 
základných umeleckých školách je spolu 1084 žiakov. Mgr. Capovčák má 59 žiakov, Mgr. Cicák 
má zapísaných 300 žiakov a p. Buraš 725. Základná umelecká škola v Michalovciach 1117 
žiakov, škola má 4 elokované pracoviská Jovsa, Pavlovce, Vinné a Budkovce.  
2. Informácia o činnosti Športového klubu Zemplín džudo, informáciu podáva Viliam Kohút, 
predseda ŠK Zemplín džudo. V tomto roku sa uskutoční 40 roč. Veľkej ceny Michalovce. ŠK 
Zemplín džudo patrí medzi najlepšie kluby Slovenska. Záujem o prácu v klube je stále, priestory 
na tréning sú postačujúce. Športová aktivita Vyber si svoj šport bola veľmi úspešná, mestu 
patrí pochvala. Zväz podporuje Centrum talentovanej mládeže. Prezident klubu vymenoval 
úspešných žiakov na jednotlivých súťažiach, ktorých sa klub zúčastnil. Sú to majstrovstvá 
Slovenska a ďalšie medzinárodné turnaje. Mená úspešných zverencov sú uvedené v prílohe 
zápisnice. 
3. Informatívnu správu o činnosti basketbalového klubu 1.BK predniesol prezident klubu Ing. 
Biganič. Najznámejšie aktivity: Žiacka basketbalová liga, Baby basketbal, Bav sa basketbalom 
a neber drogy, Letný  streetball, Vyber si svoj sport, Turnaj partnerských miest - september 
2018.  Klub patrí 6 najlepších klubov Slovenska. Spolupracuje s GPH, využíva telocvičňu ale 
zvyšovanie poplatkov, sťažuje prácu. Aktivity  v roku 2018 :  



  Medzinárodný seminár s trénerskou legendou pre mládežnické kategórie : Ratko 
Joksic,  Zraz výberu U18 výhod v Michalovciach, a zápas s basketbalovou akadémiou GBA 
Praha Mládežnická základňa - 70 registrovaných hráčov a ďalších 50 v krúžkoch 
organizovaných klubom.Družstva : 4 mládežnícke družstva v súťažiach SBA (Slovenska 
basketbalová asociácia)Úspechy : juniori 11.miesto na Slovensku, mladší mini žiaci : 6.miesto 
na Slovensku -  Majstrovstvá SR  
Reprezentanti : Samuel Kincel - reprezentácia SR do U18, Martin Demko a Matúš Jasovský - 
vyber reprezentácie U15 
p.Eštok: Potreba zvýšenia dotácie pre basketbalový klub na základe výsledkov a aktivít klubu  
Prezident klubu upozornil, že finančné prostriedky sú mestom nespravodlivo rozdeľované – 
vzhľadom na počet členov, na dosahované úspechy, sú kluby, ktoré dostávajú oveľa väčší balík 
peňazí. Kritéria nie sú spravodlivé. Hľadať možnosti na zaradenie basketbalu na niektorú 
z Michalovských škôl. Umožniť trénerom – učiteľom  pracovať na niektorej  michalovskej škole. 
4. Informatívna správa o činnosti HK Mládež  - Mgr. Richard Mašlanka prezident HK Mládež. 
Nová sezóna začala 3. septembra. U najmladších zverencov ide o zdokonaľovanie 
korčuľovania. Deti z materských škôl a základných škôl absolvujú korčuliarsku gramotnosť – 
245 detí. Ide o projekt mesta, za ktorý patrí poďakovanie mestu- OŠ.  
Reprezentanti klubu Lenka Čurmová, Nicol Čupková, Samo Slavenský, Rado Mesároš, Jakub 
Ragan, Pavol Štetka, Peter Boltun, Tomáš Bánovský, Ľuboš Fajčák, Vladimír Glosár. 
Vybavenie hokejových šatní šatňovými boxami pre hráčov. Vybavenie posilňovne. Hokejová 
strelnica. Pripravuje sa hokejbalové ihrisko, hokejová hala pri V.ZŠ. 
Hokejový klub potrebuje druhú hokejovú tréningovú plochu. 
V závere prezentácie poďakoval p. Mašlanka za podporu všetkým vďaka ,ktorým hokejový klub 
napreduje. 
P.Eštok -  na združení rodičov chýba riaditeľ, zástupca klubu 
              - šatňa pre mládež v nevyhovujúcom stave 
P. Mašlanka – výkonnosť vo vyššom ročníku klesá 
                      - zabezpečenie člena správnej rady, aby sa zúčastňoval stretnutí rodičov 
                      - na športovú prípravu V.ZŠ nemožno prijať cudzích žiakov 
                      - športová trieda -dvojfázový tréning, v druhej fáze môžu byť žiaci z inej školy 
                      - tréning nemôže začínať o 13.h, pretože rodičia vyberajú žiakov 
z vyučovania(žiadajú o uvoľnenie zo školy)takto to nemôže fungovať celý rok! 
 
Predseda komisie poďakoval prezidentom jednotlivých klubov za činnosť pre mládež a tiež za 
dosiahnuté úspechy v jednotlivých športoch. 
Poďakoval za aktívnu účasť prítomným členom komisie. 
 

Mgr. Martin Nebesník  
                                                                                                       predseda  komisie   
Zapísala: Mgr. Juliana Pregová 
 


